
中文 ENTF0401/TF0402

防撞帽说明书：

产品名称 轻型防撞帽 轻型防撞帽缝制 LOGO

产品型号 TF0401 TF0402

注意：
此款为轻型防撞帽不能代替工业用安全帽

此款防撞帽对坠落物体没有抵御作用，为了您个人安全，请在使用前仔细阅读使用说明。

使用说明：
此款防撞帽是用来保护您个人安全的，建议在每次使用前仔细检查防撞帽，检查是否有裂痕，变脆或者损坏等现象，
如有请立即更换为了有效防护，此防撞帽佩戴时应保证帽舌向前，并调节到适合佩戴者尺寸。

清洗 /保养说明：
内部帽壳，可用蘸有低浓度中性溶剂的棉布清洗消毒，风干。外帽 :禁止用腐蚀性或磨损性物质洗涤，禁止干洗，
禁止使用去污剂，禁止滚筒甩干。

储存说明：
尽量保存在原包装中，避光避潮，远离化学品及尖锐物体，避免磨损。

帽壳使用寿命：
不使用仅保存，质保期为自生产日期起的 5年，产品寿命是参考值且取决于产品的正确使用。
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Operating instruction for bump cap 

Product description Bump Cap Customized Logo Bump Cap

Product type TF0401 TF0402

Note:

This is a lightweight bump cap that cannot be substituted by any industrial safety helmet. 

This bump cap cannot defend against falling objects. For the sake of your personal safety, please read this operating instruction carefully 

before use. 

Operating instruction: 

This bump cap is used to protect your personal safety, so it is recommended to carefully check it for cracks, brittleness or damage 

before each use . If any, please replace it immediately for effective protection. When wearing this bump cap, ensure that the visor is 

forward and adjust the cap to fit the user's head circumference.

Cleaning/care instructions: 

The inner shell can be cleaned and disinfected using a piece of cotton cloth moistened with neutral solvent of low concentration and air 

dried. Outer shell: Do not wash it with corrosive or abrasive materials. Dry cleaning, detergents and spin-drying are prohibited. 

Storage instructions: 

Store it in original package, away from light, moisture, chemicals and sharp objects so as to avoid wears. 

Shell life: 

5 years according to the manufacturing date.Product life is a reference value and depends on the right use of the product.


